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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2021/22:351 Vård av utländska covid-19-patienter

Covid-19 har krävt mer än 15 000 liv i Sverige, och pandemin är än så länge 
inte över. I sviterna av en sjukvård som varit mycket hårt belastad har också 
vårdköerna vuxit. Vårdpersonal som skulle ha arbetat på andra avdelningar har 
förflyttats för att behandla svårt sjuka patienter på covid-19-avdelningar. Detta 
har bland annat inneburit att operationer skjutits upp och att köerna inte har 
minskat. Patienter som är i behov av vård får vänta längre än vårdgarantins 
tidsgränser.

Enligt SKR (Sveriges Kommuner och Regioner) meddelar nu Sverige att man 
trots detta är redo att ta emot svårt sjuka covid-19-patienter från andra länder.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Anser ministern att sjukvårdskrisen i vårt land är över så att vi nu har kapacitet 
att ta emot andra länders covid-19-patienter, och avser ministern vidta några 
åtgärder utifrån sin slutsats?

………………………………………

Ann-Christine From Utterstedt (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-11-09
Besvaras senast
2021-11-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


